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Zápis ze sch ůze výboru č. 2015/05 Okrašlovacího 
spolku m ěsta Dob říše konané dne 22.09.2015   

 
Místo:  Dobříš, Kulturní dům 
Datum: 22.09.2015 od 19:00 hod. 
Přítomni: P. Zajíčková, J. Konopáč ( část jednání ), M. Zajíček ( zastoupen plnou mocí na P. 

Zajíčkovou ), V. Šprungl 
Omluveni: P. Kadlec 
Přizvání: R. Kubátová, V. Pechmanová, E. Schmidtová, D. Konopáč, J. Kubát, M. Procházka, 

V. Šafránek 
Na vědomí: Ostatní členové a sympatizanti Okrašlovacího spolku města Dobříše 
Zapisovatel: V. Šprungl – 776 118 183, sprungl.vladimir@seznam.cz 

 
 

1 PROGRAM SCHŮZE 
Na pozvánce byl avizován následující program: 
1) Dořešení vydání zápisu z poslední členské schůze 
2) Projednání nálezu J. Konopáče na rozpor průběhu poslední členské schůze s novým 

obchodním zákoníkem 
3) Kontrola zápisů z posledních schůzí výboru 
4) Kontrola plnění rozpočtu spolku pro rok 2015 
5) Projekty spolku – zhodnocení, itinerář dalšího postupu 
6) Taneční čaje - diskuze nad možností pomoci stávajícím organizátorům a účinkujícím 
7) Přenos informací mezi poradními komisemi Rady města Dobříše a orgány spolku 
8) Kronika spolku - domluva na jejím doplnění za poslední roky a průběžném vedení 
9) Koordinace článků pro DL  
10) Propagace spolku - Velbloud Café, nástěnka, články do jiných periodik 
11) Nábor členů do spolku - strategie, koncepce, akce 
12) Kalendář kulturních a sportovních akcí na rok 2015 a 2016 
13) Cena Ludvíka Kopáčka za rok 2015 
14) Organizace účasti spolku v grantových řízeních na projekty spolku v roce 2016 
15) Projekt „Židovská minulost Dobříše 2016“ 
16) Různé 
Následně byl M. Procházkou předložen návrh na předřazení bodu 6 programu, aby přítomní 
členové spolku, kteří se účastnili schůze pouze kvůli tomuto bodu, nebyli zbytečně zdržováni. 

2 TANEČNÍ ČAJE 
2.1.1 Program 
Okrašlovacím spolkem města Dobříše ( dále jen OSD ), který je pro KD partnerem při organizaci 
Tanečních čajů, je jmenován umělecký šéf. Při nemoci M. Zajíčka jej na této pozici bude při 
zářijové akci a dále po dobu nemoci M. Zajíčka zastupovat M. Procházka. Umělecký šéf skládá 
program Tanečních čajů s drobnými obměnami mezi jednotlivými měsíci s využitím tradičních 
spolutvůrců programu. Umělecký šéf zajišťuje i operativní profinancování akce a následné předání 
podkladů o příjmech a výdajích do pokladny OSD. M. Procházka sdělil, že Taneční čaje budou 
postaveny na Patronkách, jejichž zástupci potvrdili, že jsou schopni naplnit celý program i přes 
upozornění na náročnost tohoto závazku. 
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2.1.2 Finance 
O větších výdajích spojených s Tanečními čaji rozhoduje výbor OSD resp. po dohodě předseda 
ev. zastoupený jednatelem. Operativně se na Tanečních čajích honorují přespolní kapely a 
cestovné pro Patronky 300,- Kč ( z pokladny vyplaceno 1.800,- Kč za cestovné na Tanečních 
čajích konaných v 01/2015 – 06/2015 ) ev. vč. malého občerstvení pro vystupující. 
Větší náklady ( hudební nástroje, kostýmy apod. ) se hradí především z peněz poskytnutých granty 
na Taneční čaje v jednotlivých letech. Pro OSD je důležité, aby přes Taneční čaje procházel co 
největší objem peněz ze vstupného kvůli nutným finančním spoluúčastem spolku na získaných 
grantech. 
Bylo domluveno se po dohodě s B. Kottnauerovou na začátku října setkat a domluvit rámec 
spolupráce mezi Patronkami a OSD ( členové výboru, kteří budou mít o problematiku zájem ) na 
Tanečních čajích. 

3 DOŘEŠENÍ VYDÁNÍ ZÁPISU Z POSLEDNÍ ČL. SCHŮZE 
Připomínky k zápisu E. Schmidtové a M. Zajíčka byly V. Šprunglem zapracovány. Připomínky J. 
Konopáče byly zapracovány částečně a rozhodnutí, kterou formulaci v zápise zvolit, bylo 
s komentářem V. Šprungla zasláno M. Zajíčkovi 14.5.2015 k dořešení s J. Konopáčem. J. 
Konopáč potvrdil, že jednání proběhlo. Výstupy z tohoto jednání nebyly spolku zřejmě kvůli nemoci 
M. Zajíčka prezentovány. 
Bylo domluveno, že 23.9.2015 zašle V. Šprungl J. Konopáčovi verzi jím zaslanou M. Zajíčkovi 
14.5.2015 včetně komentáře. Dále bylo domluveno, že V. Šprunglovi zašle J. Konopáč své 
podklady ze separátního jednání s M. Zajíčkem z května a června. Následně zašle J. Konopáč V. 
Šprunglovi, E. Schmidtové a M. Zajíčkovi své rozhodnutí, od kterých připomínek upouští a které 
chce v textu ponechat resp. V. Šprungl a J. Konopáč společně zjistí, zda dokáží dospět ke 
společné verzi (pokud nikoli, ponechají některé body ve dvou verzích) a s výsledkem seznámí 
ostatní. V. Šprungl následně vydá finální verzi zápisu, která bude ev. ve sporných bodech 
obsahovat formulace obou stran. 

4 PROJEDNÁNÍ NÁLEZU J. KONOPÁ ČE NA ROZPOR 
PRŮBĚHU POSLEDNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE S NOVÝM 
OBCHODNÍM ZÁKONÍKEM 

Jedná se o § 253 odst 3 nového občanského zákoníku: "Záležitost, která nebyla zařazena na 
pořad zasedání při jeho ohlášení, lze rozhodnout jen za účasti a se souhlasem všech členů spolku 
oprávněných o ní hlasovat." Na jednání členské schůze byl dodatečně zařazen bod o přijetí 
nových členů, proti kterému hlasovalo 6 přítomných. 
D. Konopáč vysvětlil, že funkce tohoto § souvisí s tím, aby ½ z ½ členů, tedy ¼ členů, nemohla 
změnit při vhodné konstelaci nezajímavého programu členské schůze vedení a zaměření spolku. 
Dle V. Šprungla musí být v NOZ naopak nějaká korekce situace, kdy aktuální svolavatel brání 
ostatním členům spolku jednat o nějakých bodech prostě tím, že je nezařadí do pozvánky a 
následně nebude souhlasit s jejich projednáním, i když třeba pro projednání navrženého bodu 
budou např. ¾ členů spolku. Jedná se tedy dle V. Šprungla a P. Zajíčkové pouze o právní názor 
právního laika. 
J. Konopáč navrhuje prohlásit resp. konstatovat členskou schůzi za neplatnou a svolat novou 
členskou schůzi, která proběhne v souladu s § 253 odst 3 NOZ. P. Zajíčková upozornila, že to 
vlastně zase na více jak měsíc zablokuje činnost spolku a peníze na projekty z grantů se musí 
použít do konce roku, což se již nepovede. Některé připravované či již realizované projekty tak 
nebudou dokončeny nebo se dokonce nebudou realizovat vůbec. Dále se P. Zajíčková podivovala 
nad smyslem požadavku J. Konopáče, když sám M. Zajíčka chtěl za předsedu. Dále upozornila na 
skutečnost, že vše na členské schůzi bylo konáno v dobré víře neznalosti detailů NOZ a činil tak 
po více jak 2 měsíce i J. Konopáč. Nová členská schůze s řešením takovýchto formalit po ostudě 
na minulé členské schůzi bude pro členy spolku nezajímavá. V. Šprungl konstatoval, že to ale mj. 
znamená i vyhození 7 na členské schůzi přijatých nových resp. staronových členů ze spolku a s 
tím zásadně nesouhlasí. OSD se musí co nejvíce otevřít novým lidem a nesmí dělat dojem 
jakéhosi nedostupného elitního klubu.  
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Nabídku V. Šprungla na svolání nové členské schůze pomocí ve stanovách uvedeného 
ustanovení, že vedení spolku svolá členskou schůzi na žádost min. 1/3 členů do měsíce J. 
Konopáč neakceptoval i přes slib V. Šprungla, že se pod tuto žádost také podepíše. 
J. Konopáč se se schůzí rozloučil s předpokladem, že při neakceptovatelnosti jeho návrhu na 
řešení tohoto problému ostatními přítomnými členy výboru spolku se obrátí na soud.  
Po odchodu J. Konopáče ze schůze výboru bylo domluveno svolat členskou schůzi do cca. 
5.11.2015, na jejímž programu bude především představení práce spolku za posledních 6 měsíců 
a nabídka na účast v jednotlivých projektech spolku od aktuálně méně informovaných členů. Dále 
bude na programu změna stanov, která umožní operativní přijímání nových členů výborem spolku, 
která zařadí sport mezi činnosti sportu a která omezí hlasování členů o jednotlivých bodech 
programu zastoupených pouze plnou mocí. Dále bude součástí i přijetí nových členů, budou-li 
zájemci. Součástí členské schůze může být i volba předsedy, jednatele, pokladníka a ostatních 
členů výboru, projeví-li o to někdo zájem. Předseda, jednatel i pokladník potvrdili, že požádá-li 
někdo o zařazení tohoto bodu do programu členské schůze, budou hlasovat pro přijetí tohoto 
návrhu resp. rezignují, pokud nebude tento bod na jednání členské schůze spolku přijat.  
Závěrem k tomuto bodu je nutno poznamenat, že emoce často přesáhly únosnou míru a je potřeba 
se nad sebou zamyslet. Skákání si do řeči, ostentativní dávání si najevo, že příspěvky některých 
členů do diskuze se nemají poslouchat, prodlužování jednání opakováním stále stejných 
argumentů nevedou k věcné diskuzi a následně v budoucnosti i k plodné vzájemné spolupráci. 

5 PŘENOS INFORMACÍ MEZI PORADNÍMI SBORY KOMISÍ 
RADY MĚSTA A ORGÁNY SPOLKU 

Tento bod byl projednán ještě za účasti J. Konopáče. 
V. Šprungl upozornil, že by dle jeho názoru zástupci OSD v poradních sborech komisí rady města 
měli přenášet do spolku informace z těchto komisí. Ideálně rozeslat program jednání poradního 
sboru, zformulovat nějaký svůj postoj k jednotlivým bodů, umožnit členům spolku vyjádření a svůj 
postoj s názory členů spolku koordinovat a představit na jednání poradního sboru. Pokud se 
pořizují zápisy z jednání poradního sboru, tento rozeslat i členů spolku ev. se svým komentářem. 
Pokud se zápisy nevytvářejí, udělat svůj vlastní záznam z jednání poradní komise a ten rozeslat 
členům spolku. 
J. Konopáč uvedl, že poradní sbor komise pro místní rozvoj, jehož je členem, se ještě nesešel. 
Nejbližší jednání je domluveno na tento pátek. Hlavním bodem programu je úprava Komenského 
náměstí, kde on sám dává prioritu max. citlivosti úprav ke stávajícím stromům. Projekt v tuto chvíli 
ještě není ani na odboru pro místní rozvoj MěÚ k dispozici. Bylo domluveno požádat jménem 
spolku na jednání poradního sboru o možnost zapojení veřejnosti k vyjádření se k tomuto projektu. 
J. Konopáč konstatoval, že přehled o činnosti poradního sboru komise rady města pro ekologii, 
kde OSD zastupuje L. Kocourová, nemá přehled. Dle V. Šprungla se na jednání na začátku září 
2015 měla dle ing. Harmanové projednávat doplnění stromořadí v okolí Dobříše městem. Min. tyto 
aktivity města je potřeba koordinovat s projektem  „110 let OSD → 110 stromů pro Dobříš“. 

6 KONTROLA PLN ĚNÍ ROZPOČTU SPOLKU PRO ROK 2015 
Tento bod byl projednán již bez účasti J. Konopáče. 
Aktuální stav hotovosti spolku na kontě či cash v pokladně činí 78.000,- Kč. 
Z grantu ( celkem 80.000,- Kč ) bylo prozatím čerpáno pouze cca. 15.000,- Kč. 

7 PROJEKTY SPOLKU – ZHODNOCENÍ, ITINERÁ Ř DALŠÍHO 
POSTUPU 

Dobříšský pacifik a Dobříšský zelenáč se dle M. Procházky letos neuskuteční kvůli omezeným 
financím získaným z grantu a též těžké nemoci v rodině spoluorganizátora projektu. 
Dobříšský mazák se uskuteční v redukované podobě v prosinci 2015. 
Při předání účtů z akce Dobříšský zimní pohár se ukázalo, že některé účty nebyly orazítkované. 
Zpětné orazítkování účtenek zajistí V. Šprungl. 
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Při vyhodnocení grantu budou podklady od jednotlivých koordinátorů projektů zasílány přímo V. 
Šprunglovi, který bude odpovědný za zpracování zprávy do konce roku 2015. 

8 OSTATNÍ 
Ostatní i částečně neprojednané body byly odloženy na nejbližší schůzi výboru, která bude 
svolána v co nejkratším termínu. 


